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Themabijeenkomst Huiselijk geweld Gepland op 6 januari 2020 

Achtergrond 
In mei 2020 heeft de commissie besloten om een themabijeenkomst Huiselijk Geweld te organiseren 
om inzicht te krijgen in de Dordtse aanpak op dit thema, wat belemmeringen zijn en welke 
(kaderstellende) besluiten eventueel nodig zijn vanuit de gemeenteraad. In september 2020 heeft de 
commissie vervolgens besloten om deze bijeenkomst te plannen op de eerste commissieavond in 
januari 2021.  
 
Werkgroep commissie 
De leden van de werkgroep zijn Cor van Verk, Loudy Nijhof en Peter Kwaak. De heer Van der Net heeft 
zich voor dit onderwerp laten vervangen door de heer Kwaak.  
 
Huidige stand van zaken 
Op 27 oktober 2020 heeft de werkgroep gesproken met de betrokken ambtenaar, over de invulling 
van de digitale avond. De wens is om zowel inzicht te krijgen in de geldende protocollen als in de 
huidige praktijk. De voorlopige invulling van de avond is als volgt, in drie delen: 

 Presentatie Veilig Thuis: Inzicht in de rol en positie van Veilig Thuis, met name op basis van 
de geldende protocollen.  

 Praktijk Sociale Wijkteams (SWT): Inzicht in de praktijkervaringen van medewerkers in de 
uitvoering bij Veilig Thuis en Wijkteams.  

 Inleiding deelprojecten Geweld Hoort Nergens Thuis (GHNT): Update vanuit de organisatie 
over de voortgang van de verschillende deelprojecten van GHNT, met in het bijzonder 
ervaringsdeskundigheid. Onderdeel hiervan is hoogstwaarschijnlijk een vraaggesprek met 
de werkgroep THHG, maar dit is nog niet definitief bevestigd.  
 

Het belangrijkste doel is het faciliteren van het gesprek. Er zal daarom veel ruimte zijn voor het 
stellen van vragen.  

 
 
 

Gesprekstafels Sportparken Voorlopige datum 3 maart 2020 

Achtergrond 
Naar aanleiding van de Startnotitie herijking Toekomstvisie Sportparken, heeft de wethouder op 9 
juni 2020 aan de commissie toegezegd om in de aanloop naar het nieuwe Programma Sportparken, 
gesprekstafels te organiseren met de gemeenteraad, sportverenigingen en vertegenwoordigers van 
de lokale sport. Doel van de bijeenkomst: meer inzicht in de belangrijkste problemen en de voors en 
tegens van verschillende keuzes, maar ook gezamenlijk verder bouwen aan hernieuwd vertrouwen.  
 
Werkgroep commissie 
De leden van de werkgroep zijn Cor van Verk, Robbert de Boer en Rolin den Heijer. Mevrouw Nijhof 
en de heer Van der Net hebben zich voor dit thema laten vervangen door resp. de heer De Boer en de 
heer Den Heijer.  
 
Huidige stand van zaken 
Sinds juli 2020 heeft de werkgroep met de commissiegriffier en de betrokken ambtenaren vanuit de 
afdelingen Sport en Ruimtelijke Ordening gesproken over de invulling van de avond met 



 
 

gesprekstafels. Deze avond was volledig door de ambtelijke organisatie voorbereid (inhoudelijke 
voorbereiding gesprekstafels, tafelvoorzitters, locatie Energiehuis, inhuren gespreksleider, etc.) 
waarbij de werkgroep vanuit de commissie tussentijds op de hoogte is gehouden over de invulling 
van de avond. Deze gesprekstafels waren aanvankelijk gepland op 29 september, maar konden 
wegens coronamaatregelen op het laatste moment geen doorgang vinden. 
 
Op 23 november heeft de werkgroep gesproken met de commissiegriffier en twee betrokken 
ambtenaren van Sport en RO over het plannen van een nieuwe datum voor de gesprekstafels. Qua 
planning lijkt 3 maart 2021 een goede optie. De bijeenkomst vindt dan sowieso plaats in een digitale 
setting en als het alsnog fysiek mogelijk is, dan heeft dat de voorkeur. De insteek van 29 september 
was met name het 'beeldvormende' gesprek faciliteren aan de hand van vier verschillende thema's. 
Aangezien men ambtelijk ondertussen verder werkt aan het Sportparkenprogramma, zijn er 
inmiddels stappen gemaakt, waardoor het karakter van de avond enigszins anders wordt: Meer 
terugleggen van hetgeen er in concept aan opzet voor het programma ligt en input ophalen voor de 
uitvoeringsagenda. Daarnaast is het nog steeds van belang om het vertrouwen tussen partijen te 
versterken. De voorlopige afspraken die zijn gemaakt op 23 november: 

 Planning commissie: De ambtelijke organisatie bereidt met de commissiegriffier een 
bijeenkomst voor, voor begin maart 2021. Eén van de redenen om in te zetten op maart 
2021: de kans op een fysieke bijeenkomst is dan groter.  

 Informatie externen: De uitgenodigde sportverenigingen en vertegenwoordigers worden 
voor het kerstreces geïnformeerd dat er in Q1 van 2021 alsnog een bijeenkomst met de raad 
plaatsvindt.  

 Insteek gesprekstafels: Op basis van het conceptdocument waar Team Sport momenteel aan 
werkt, zal de bijeenkomst meer toetsend zijn dan beeldvormend. Voorgesteld is om bij de 
gesprekstafels meer te werken met stellingen o.b.v. thema's uit het concept 
Sportparkenprogramma. Verschillende kaders kunnen worden voorgelegd en de commissie 
kan zich daar samen met sportverenigingen over buigen. De input van de commissie en 
externen is daarin zeer gewenst.  

 
Vervolg en planning Sportparkenprogramma 
De planning van het Sportparkenprogramma komt door het uitstellen van deze bijeenkomst niet 
direct in het geding. Ook de organisatie heeft er belang bij om binnen enkele maanden met een 
uitgewerkt programma te komen, mede vanwege het inbrengen van investeringswensen voor de 
gemeentebegroting voor 2022. Team Sport levert volgens de bestuurlijke planning in Q3 2022 een 
Sportparkenprogramma aan de gemeenteraad.  

 
 
 

Presentatie rapportage OCD Data en Duiding 
Ontwikkelingen in Sociaal Domein 

Geagendeerd door de commissie – nog geen 
datum 

Achtergrond 
Om de grip op sturing in het Sociaal Domein te bevorderen heeft de commissie besloten om het 
college te vragen om periodiek te rapporteren over het sociaal domein met een vaste set 
indicatoren; en jaarlijks enkele themabijeenkomsten te houden over een specifiek onderwerp. Op 
27 oktober 2020 is de eerste versie van de rapportage Data & Duiding Ontwikkelingen in het Sociaal 
Domein door de Commissie Sociaal ontvangen.  
 
Werkgroep commissie 
De leden van de werkgroep zijn Cor van Verk, Loudy Nijhof en John van der Net.  



 
 

Huidige stand van zaken 
Op 27 oktober heeft de werkgroep gesproken met de onderzoekers van het OCD, en de betrokken 
ambtenaren. Hierbij was Cor van Verk namens de werkgroep aanwezig. Er werd gesproken over de 
rapportage. Aan de commissie Sociaal is het voorstel gedaan om de onderzoekers van het OCD een 
presentatie te laten verzorgen, met als doel om de data uit het rapport verder toe te lichten en te 
duiden. De commissie kan dan van gedachten wisselen over hoe deze rapportages in de toekomst 
worden ingericht. De commissie is op 27 oktober akkoord gegaan met dat voorstel. Mogelijke 
indeling behandeling: 

 Presentatie van onderzoekers OCD over de rapportage, hoe de data te lezen etc.  

 Gesprek en het stellen van vragen – meegeven aandachtspunten voor toekomstige 
rapportages. 

 
Zodra er een commissieavond gepland wordt voor deze rapportage, kunnen de onderzoekers van 
het OCD aan de slag met het voorbereiden van een presentatie. Extra aandachtspunten kunnen 
vooraf nog worden meegegeven.  

 
 
 

Toekomstige bijeenkomsten 

o Themabijeenkomst Gecertificeerde Instellingen & Jeugdbescherming West 
Door de commissie in te plannen (februari/maart 2021) 
Nog geen afspraken gemaakt 
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